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Paradisbakkeskolens  

skolebestyrelse  

afholder  

ordinært møde 
 

Mandag den 2. oktober 2023 kl. 17:00 – 19:30 i Madskolen 

 

Referat 
 

 
 

Beslutningsprotokol 
 
 

 
 

Tilstede: Gitte, Julie, Kennet, Stine, Carline, Pia 
Afbud: Jeppe M., Jeppe H., Helene, Henriette, Kristian. 
 
Gæster: 
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Oversigt over dagsordenspunkter 
 

SB045.23   Bemærkninger 2 

SB046.23 Indsatsområder               2 

SB047.23 Aula - Hvordan kommunikerer vi?          2 

SB048.23 Meddelelser            3 

SB049.23 Økonomi            3 

SB050.23 Tilknytningsplan - evaluering          4 

SB051.23 Evt.            5                        

 

 
           

 

SB045.23  Bemærkninger til dagsordenen  
 

 
Forventet tidsramme 
 

     
17:00 – 17:05 
 

 
Ingen 
 

 

SB046.23  Indsatsområder 
  

 
 
Forventet tidsramme: 
 

 
17:05 – 17:40 
 

 
Sagsfremstilling: 
 
Vi har forskellige indsatsområder i forbindelse med FFB (Fælles folkeskole Bornholm), 
men der ud over skal vi selv prioritere, hvor vi ønsker at have særlig opmærksomhed. 
 
PT orienterer om de fælles indsatsområder. 
Vi drøfter egne indsatsområder. 
 
Beslutning: 
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PT gennemgik indsatsområderne, der hvert år skrives ind i skoleplanen. 
Vigtigt at medarbejderne evaluerer skoleplanen – indsatsområderne – hvert år. 
Der er mange SKAL-indsatser, hvorfor vi skal passe på med at tilføje flere. 
 
Vi holder fast i indsatsen for at styrke vores grønne profil. 
 
 

 

SB047.23  Aula – Hvordan kommunikerer vi? 
  

 
 
Forventet tidsramme: 
 

 
17:40 – 18:20 
 

 
Sagsfremstilling: 
 
I ”gamle dage” besluttede vi, at vi skulle holde kommunikationen på et minimum, da 
kommunikationen på Aula kunne blive omfattende, hvis man havde flere børn. 
 
Vi besluttede, at så mange meddelelser/informationer fra skolens side skulle sendes ud 
om fredagen i ugeplanen, for at skabe ro i familierne, så man ikke dagligt skulle forholde 
sig til informationer fra skolen. 
 
Vi har besluttet en kommunikationspolitik for skoleåret 23-24. (vedhæftes) 
 
Vi drøfter udmøntning af kommunikationspolitikken samt holdningen til brug af Aula. 
 
 
Aula-besked fra en mor: 
Kære Jeppe (og Pia, som “sekretær i skob”) 
 
Jeg kunne ikke finde en fælles bestyrelses-beskedmodtager, så derfor skriver jeg bare til jer, som et 
respons på oplægget til aftenens forældremøde for 3.klasserne. 
 
Jeg tænkte lidt over dit svar på at skabe en fællesdebat på aula om bestemte emner. Og jeg vil gerne 
følge op på den. Og her er det i spørgsmålet om “opslagstavle” vs beskeder. 
Jeg tror ikke, man skal lægge op til debat på aula. Aula skal ikke være facebook, og man kan under-
minere skolens behov for at kommunikere med forældrene, hvis det bliver et sted, hvor forældrene 
begynder en debat. 
Hvis I vil have respons på et oplæg, en dagsorden eller referat så kan I opgive en modtager-adresse, 
man kan skrive til. 
Jeg er fan af mere synlige og fortællende dagsordner/referater på aula - alt efter hvad de giver me-
ning. Men ikke en diskussion. 
 



Side 4 af 8  

I seriøs-sjov så kan jeg henvise til satire insta-profilen “besked fra aula” som har gode eksempler på, 
hvordan debatter stikker af på aula. 
 
Hvis noget er uklart eller skal uddybes, så kontakt mig gerne. Skriftlig kommunikation er nogle gange 
uklart. 
Og ellers tak for et godt arbejde i SKOB. 
Venligst 
Anne Mette 
onsdag, 23. aug. 2023 kl. 21:40 
 
 
Beslutning: 
 
Det nuværende niveau for kommunikation er godt. Vi ønsker ikke yderligere/øget kom-
munikation på Aula. 
 
Vi ønsker ikke debatfora på Aula. 
 
Medarbejderne skal være opmærksomme på, at vi presser forældrene, når der skrives for 
ofte hjem om negative episoder. 
 
Der ønskes en mere standardiseret ugeplan med et klart og tydeligt overblik. 
Gerne i punktform, så vigtige beskeder ikke forsvinder i for mange ord. 
 
SFOen har månedsbrev på samme skabelon som skolen. Det må max være på en side. 
 

 

SB048.23  Meddelelser   
 

 
Forventet tidsramme: 
 

 
18:20 – 18:40 
 

 
Sagsfremstilling: 
 
Personalesituationen: Vi har ansat to nye lærere; Emma Hansen og Maiken Tolstrup. Vi 
har en stilling i opslag, da en lærer har sagt op. Vi har ansat en pædagog i en opgavebe-
stemt stilling. 
Rettighedsrådet: Vi afventer fortsat, om vi kan holde pause i dette skoleår. 
Elevrådet: Referat vedhæftes 
Sikker skolevej: På grund af budgetbesparelser sættes vores samarbejde med Vej og Park 
og politiet sat på pause. 
Madskolen: Intet nyt 
Grønt flag. Vi har fået grønt flag for 8 år i træk. 
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Kontaktforældremødet: Skal vi sætte en dato og aftale indhold? Vi aftalte mandag den 5. 
februar kl. 17:00 – 19:30. Der vil være en sandwich fra 17:00-17:30. Indholdet bliver ar-
bejdet med skolens udviklingsplan 2,0. Processen bliver faciliteret af konsulent Nikita 
Thiesen Volqvartzen, der er ansat i administration og rådgivning. 
Ferieplan 24-25 i høring: Udsat på grund af fejl i høringsbrevet. 
NEST-klasserne: PT orienterer om opstarten af den nye 0. NEST 
Henvendelse fra en forælder. Vi har fået henvendelse fra en mor, der kritiserer vores bor-
de og stole. Jeg vedhæfter brevet. Vi sørger for at komme videre med at sætte bøsninger 
på stolene. Det er en langsommelig proces, da alle stole skal skilles ad – og samtlige elever 
vurdere højden af fodstøtten. 
 
 

 

SB049.23  Økonomi   
 

 
Forventet tidsramme: 
 

 
18:40 – 18:45 
 

 
Sagsfremstilling: 
 
 
PT gennemgår status  
Status pr. 1. september vedhæftes 
 
Beslutning: 
 
PT sender besked ud til medarbejderne omkring ønsker. 
 

 

SB050.23  Tilknytningsplan – Evaluering  
 

 
Forventet tidsramme 
 

 
18:45 – 19:20 
 

 
Sagsfremstilling: 
 
Hvordan er det gået ude i klasserne? 
Hvad tager I med fra møderne? 
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Er der noget, der skal ændres til kommende skoleår? 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Beslutning: 
 
Fint at komme ud til forældrene. Der kom ikke mange spørgsmål. Må højst vare 5-7 mi-
nutter, så vi ikke tager for meget tid fra de øvrige punkter. Vi sætter det på ved næste mø-
de. 
 

 

SB051.23  Evt.   
 

 
Forventet tidsramme: 
 

 
19:20 – 19:30 
 

 
Møderække og punkter til kommende skoleår: 

• Kontaktforældremødet den 5. februar kl. 17:00-19:30 

• Afkortet skoledag 

• Budget 24 – udmøntning 

• Tilknytningsplan for kommende skoleår. Skal vi have andre punkter end de aftal-
te? 
Lidt om det at sidde i bestyrelsen 

Klasse Bestyrelsesmedlem 

0A+B+C Gitte 

1A+B Jeppe M. 

2A+B Gitte 

3A+B Jeppe H. 

4A+B Jeppe H. 

5A+B Louise 

6A+B Kennet 

7A+B Kennet 

8A+B Helene 

9A+B+C Kristian 

M1 + M2 Kristian 

M3 Evt. Louise 
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Hvad har man indflydelse på (principper, indsatser på skolen, økonomi, skolens 
retning m.v.) 
Hvor mange og lange møder 
Alle kan sidde i bestyrelsen 
Inspirationsmøde for forældreråd en gang om året 
Har I ønsker til bestyrelsen? 
 

 
 
Mandag den 6. november 2023 kl. 17:00 – 19:30 
Mandag den 4. december 2023 kl. 17:00 – 19:00 
Mandag den 8. januar 2024 kl. 17:00 – 19:30 
Mandag den 5. februar 2024 kl. 17:00 – 19:30 
Mandag den 4. marts 2024 kl. 17:00 – 19:30 
Mandag den 8. april 2024 kl. 17:00 – 19:30 
Mandag den 6. maj 2024 kl. 17:00 – 19:30 
Mandag den 3. juni 2024 kl. 17:00 – 19:30 

 
 
 

Kennet – Formand 
_____________________________________________________________________ 
Caroline 
 

Kristian  
 
 

Julie 
 
 

Helene 
 
 

Henriette 

Jeppe H. 

Gitte - næstformand 
 
 

Jeppe M. 
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Stine 

 

 
 


